
Centrum för Industriell
Informationsteknologi

Ledamöterna i CENIIT-rådet

Protokoll: Sammanträde CENIIT-rådet
Tid Måndagen den 13/5, 2019, 13:00-16:00
Plats L-huset, Valla
Närvarande Nicolette Lakemond, ordförande, LiTH

Gunnar Holmberg, Saab AB
Svante Gunnarsson, LiTH
Zebo Peng, LiTH
Erik Frisk, föreståndare, LiTH

§1 Godkännande av agendan
Agendan godkändes.

§2 Föregående protokoll
Föregående protokoll gicks igenom.

§3 Översikt av projektstatus och budget
Erik Frisk redogjorde för status i alla aktiva projekt samt budgetläget.

§4 Genomgång av uppdaterat arbetsdokument rörande CENIIT-policy
Det reviderade policy-dokumentet diskuterades. Bestämdes att diskussionen skall fort-
sätta när rådet är fulltaligt. Nicolette Lakemond och Erik Frisk arbetar vidare med ett
reviderat förslag.

§5 Halvtidsutvärdering av projekt
Fyra projektledare intervjuades och deras respektive halvtidsrapporter diskuterades.

• Andrei Gurtov (17.01)

• Olaf Hartig (17.05)

• Evren Özarslan (17.09)
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• Gustaf Hendeby (17.12)

Det bestämdes att projekt 17.01 samt 17.05 skall skicka in kompletterande uppgifter. Vid
tillfredställande komplettering rekommenderas fortsatt finansiering för alla fyra projek-
ten. Erik Frisk skickar ut återkoppplingen.

§6 Årets utlysning
Det är rådets bedömning att upp till 3 nya projekt kan beviljas för 2020 i nuvarande
budgetläge. Sista ansökningsdag bestämdes till fredagen den 13 september, 2019. Första
utskick av utlysningstext sker av föreståndare senast 1 juni. En påminnelse skickas ut i
början av augusti.

Erik Frisk tar kontakt med ISY:s kommunikatör för att undersöka om utlysningen kan
spridas inte bara till prefekter men också via LiU Nytt.

§7 Övriga frågor
CENIIT-workshopen som genomfördes den 9 maj diskuterades och formatet med en
heldag istället för lunch-till-lunch bedömdes vara bra. Workshopen bör göras helt of-
fentlig till nästa gång.

Mall för halvtidsrapporter diskuterades och bestämdes att Erik Frisk uppdaterar mallen
enligt diskussionen.

§8 Tid för nästa rådsmöte
Preliminär tid för nästa rådsmöte bestämdes till 4 oktober kl. 10:00 - 15:00.

Vid protokollet

Erik Frisk

Ordförande

Nicolette Lakemond


